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Z Á P I S N I C A  

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 
konaného dňa 22.11.2023 v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Marek Szabó 
Dózsa, Róbert Vajda  

Neprítomní:                   Peter Iván, Gejza Milko,   

Ďalší prítomní:  

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:                             

Návrh programu : 

1. Otvorenie zasadnutia/ Ülés megynitása 

a) Určenie zapisovateľa/ Jegyzőkönyvvezető megválasztása 

b) Určenie overovateľov zápisnice/ Jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztása 

c) Schválenie programu zasadnutia/ Napirend elfogadása 

2. Informácia o vykonaní fyzickej inventúry majetku obce k 31.10.2023   
Tájékoztatás a község vagyontárgyainak fizikai leltározásáról 2023.10.31-ig bezárólag 

3. Informácia o plnení rozpočtu obce za 3.Q.2023  
Tájékoztatás a költségvetés teljesítéséről 2023.3.negyedévében 

4. VZN č.2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady – prerokovanie a schválenie návrhu  
2/2023 sz. ÁÉR a helyi adókról és a kommunális hulladékok valamint az apró épitkezési 
hulladékokra vonatkozó helyi díjról – tervezet megtárgyalása és elfogadása 

5. VZN č. 3/2023 o užívaní verejnej kanalizácie a nakladaní s odpadovými vodami – 
prerokovanie a schválenie návrhu  
3/2023 sz. ÁÉR a közüzemi csatornamű használatáról és a szennyvizek kezeléséről – tervezet 
megtárgyalása és elfogadása 

6. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty  
Egyéb – szóadás a nyilvánosságnak, interúeôôációk, keresletek 

7. Záver  
Befejezés 

 

K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

skonštatoval, že počet prítomných poslancov OZ je 4 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 
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K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóru Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol pána Mareka Szabó Dózsu a Róberta Vajdu. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4               PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Marek Szabó Dózsa,  
                                                       Róbert Vajda                     
Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        3              Peter Iván, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Mareka Szabó Dózsu a Róberta Vajdu. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 

zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4               PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Marek Szabó Dózsa,  
                                                       Róbert Vajda                     
Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        3              Peter Iván, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 
 

Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program rokovania OZ bol schválený. 

K bodu 2: Informácia o vykonaní fyzickej inventúry majetku obce k 31.10.2023 

 
Pani účtovníčka Angela Lenkeyová informuje poslancov OZ, že čiastkové inventarizačné 

komisie vykonali inventúru hmotného a nehmotného majetku v obce vo všetkých zariadeniach – 
Obec, Základná škola slovenská, Základná škola maďarská, Materská škola, Školská jedáleň, Kultúrny 
dom, Požiarna zbrojnica, Dom smútku. Čiastkové inventarizačné komisie  vyhotovili a predložili návrh 
na vyradenie nepotrebného a neupotrebovaného hmotného majetku a výsledky inventarizácie 
odovzdali do stanoveného termínu k 31.10.2023.Návrh na vyradenie a likvidáciu majetku obce za rok 
2023 v hodnote: 

- Dopravené prostriedky  25 633,33 Eur 
- Stroje, prístroje, zariadenie  33 021,53 Eur 
- Drobný majetok   17 012,43 Eur 
- Spolu    75 667,29 Eur 
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Príchod Ing. Petra Gubalu, počet prítomných poslancov je 5. 

 Pani účtovníčka vysvetľuje poslancom, že z hľadiska zákona je nutné vytvorenie likvidačnej 
komisie v zložení 3 členov. Pán PhDr. Alexander Ambrus je za to, aby v budúcnosti v inventári 
dlhodobý hmotný majetok bol odlíšený od drobného hmotného majetku. Pani Lenkeyová ďalej 
poznamenáva, že doteraz sa inventúra mala vykonávať každé 4 roky ale menil sa zákon a odteraz sa 
má vykonávať každý rok.  

 Keďže poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o zriadení vyraďovacej a 
likvidačnej komisie v nasledovnom zložení: Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda, Ing. Eleonóra Iván. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2          Peter Iván, Gejza Milko 

 
Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

K bodu 3: Informácia o plnení rozpočtu obce za 3 Q.2023 

Pani Angela Lenkeyová informuje poslancov OZ, že obec má momentálne 14 000 Eur na účte. 
Dodáva, že z kontokorentného úveru (50 000 Eur) obec mesačne čerpá 25 000 Eur, z čoho uhrádza 
platy zamestnancov, keďže výplatný termín je do 13. dňa v mesiaci a poddielové dane od štátu obec 
má na účte až 20. dňa v mesiaci. Hovorí, že možno by obec mala pouvažovať o úhrade mzdy 
zamestnancov až po 20. dni v mesiacu. Pani účtovníčka poznamenáva, že obec musí financovať aj 
finančné prostriedky na mzdy zamestnancov Miestnej občianskej poriadkovej služby z vlastných 
zdrojov, keďže až teraz bol schválený projekt. Ďalej informuje poslancov OZ, že obec obdržala dotáciu 
od štátu v sume 11 700 Eur, ktorú môže čerpať na bežné výdavky. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta, aká je výška poplatku z čerpania kontokorentného úveru. Cca 25 Eur 
– hovorí pani účtovníčka. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky berú túto informáciu na vedomie. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 

 

K bodu 4: VZN č.2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady  - prerokovanie a schválenie návrhu 

Pán starosta konštatuje, že žiaľ obec bude musieť pristúpiť k zvyšeniu poplatku za TKO. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus vysvetľuje, že návrh VZN, ktorý vypracoval, v podstate je zhodný s tým, 
čo platilo v minulom roku, akurát v ňom navýšil poplatok za TKO z 13 Eur na 15 Eur. 

Podľa pani účtovníčky príjem z poplatkov za TKO ku koncu septembra predstavuje sumu 10 306 Eur 
a výdavok je 29 000 Eur. Táto suma zahŕňa odvoz odpadu od obyvateľov obce a od odvoz 
kontajnerov.  
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Pán Róbert Vajda sa zaujíma koľko percent ľudí uhrádza dane. Podľa pani kontrolórky zhruba 80 %. 
Pán Róbert Vajda nesúhlasí so zvyšovaním daní, lebo podľa neho v prvom rade sa treba zamerať na 
to, ako by obec mohla ušetriť a taktiež obec musí podniknúť kroky voči neplatičom.  

Pán Mgr. Dávid Balázs navrhuje určiť poplatok za TKO vo výške 20 Eur, ale poznamenáva, že pokiaľ 
dôjde k navýšeniu tohto poplatku, obec musí prestať s pálením odpadov. 

Pán Marek Szabó Dózsa z dôvodu šetrenia navrhuje, aby v čase odvozu TKO obec nasadila Miestnu 
občiansku a poriadkovú službu na počítanie skutočne vyprázdnených kuka nádob, a následne tieto 
údaje porovnala s počtami, ktoré spoločnosťou Fúra uvádza na faktúre.  

Pán Ing. Peter Gubala hovorí, že z ďalšou z možností by možno mohlo byť zakúpenie vlastného 
smetiarskeho vozidla. 

Pán Marek Szabó Dózsa je toho názoru, že zvýšenie poplatku o 2 Eur obci nepomôže. 

Podľa pani účtovníčky obec by mala pristúpiť k vymáhaniu týchto nedoplatkov exekúciou.  

Podľa pána starostu ďalšou možnosťou proti neplatičom by mohlo byť neodvádzanie ich odpadu 
spoločnosťou Fúra. 

Pán Róbert Vajda konštatuje, že vysoké náklady za odvoz kontajnerov by obec mohla znížiť častejším 
kontrolovaním kamerového záznamu.  

Pán Mgr. Dávid Balázs upozorňuje poslancov na prejednanie dane za lesné pozemky, aby OZ predišlo 
nezrovnalostiam z minulých období. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa sadzba dane za lesné pozemky je správne nastavená, a ak s ňou 
vlastník lesného pozemku nesúhlasí, musí predložiť znalecký posudok. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje zvýšiť ročnú sadzbu dane za stavby na bývanie a drobné 
stavby, resp. sadzbu dane za byty  z 0,060 Eur/m2 na 0,070 Eur/m2. 

Pani kontrolórka navrhuje zvýšiť aj ročnú sadzbu dane za ornú pôdu a TTP z 0,35 % na 0,40 %. Hovorí, 
že zvýšenie týchto položiek by sa týkalo prevažne len samostatne hospodáriacich roľníkov. 
Poznamenáva, že v ktorejkoľvek obci sú tieto hodnoty vyššie. 

 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu v nasledujúcom 
znení: 

- Zmenu § 6 ročnej sadzby dane z pozemkov v katastrálnom území obce z 0,35 % na 0,40 % 

aa) Orná pôda, chmeľnice, vinice, ovocné sady, ostatné plochy 

ab) Trvalé trávnaté porasty 

b)    Záhrady 

c)    Zastavané plochy a nádvoria, ostatné plochy okrem aa) 

e)    Stavebné pozemky 
 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa,                      

Proti:        1          Róbert Vajda 
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že OZ schválilo zmenu vo vyššie spomínanom znení. 
 

- Zmenu § 8 odsek 1 písm. a) ročnej sadzby dane za stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré 
majú doplnkovú funkciu pre hlavnú stavbu z 0,060 Eur /m2 na 0,070 Eur/m2. 
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa,                      

Proti:        1          Róbert Vajda 
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že OZ  schválilo zmenu vo vyššie spomínanom znení. 
 

- Zmenu § 10 ods.1 písm. a) ročnej sadzby dane z bytov za každý aj začatý m2 zastavanej 
podlahovej plochy bytu a nebytového priestoru z 0,060 Eur na 0,070 Eur 
 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa,                      

Proti:        1          Róbert Vajda 
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že OZ  schválilo zmenu vo vyššie spomínanom znení. 
 

- Zmenu § 10 ods. 1 písm. b) ročnej sadzby dane za nebytové priestory v bytovom dome, ktoré 
sa používajú na podnikateľskú činnosť, inú zárobkovú činnosť alebo na prenájom z 0,070 Eur 
na 0,080 Eur 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa,                      

Proti:        1          Róbert Vajda 
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že OZ  schválilo zmenu vo vyššie spomínanom znení. 
 

- Zmenu číslovania predmetného VZN z VZN č.2/2023 na VZN č.3/2023 
 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že OZ schválilo zmenu vo vyššie spomínanom znení. 

- Zmenu § 28 ods. 1 písm. a), b) a c) ročnej sadzby poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na 0,0493 za osobu a kalendárny deň, t.j. 18,0 Eur za osobu na rok. 
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Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       3              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
Proti:        2          Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

Keďže poslanci nemali ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať o schválení návrhu VZN 
č. 3/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady  s pozmeňujúcimi úpravami. 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       4              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa,                      

Proti:        1          Róbert Vajda 
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 
Starosta skonštatoval, že OZ  schválilo návrh VZN č. 3/2023 vo vyššie spomínanom znení. 

 

K bodu 5: VZN č. 3/2023 o užívaní verejnej kanalizácie a nakladaní s odpadovými vodami – 
prerokovanie a schválenie návrhu 

  

Pán Marek Szabó Dózsa sa zaujíma, podľa čoho plánuje obec vypočítať stočné? Podľa PhDr. 
Alexandra Ambrusa sú 2 možnosti. Prvou možnosťou je na základe odberu vody (informácie obci 
poskytla VVS) a druhá možnosť je, že si obec stanoví paušál. 

Podľa Mareka Szabó Dózsu je tu mnoho nedoriešených otázok: obec musí uzavrieť zmluvy 
s obyvateľmi napojených na kanalizáciu, musí doriešiť problém u tých domácností, kde chod čerpadla 
je zabezpečené z ich vlastnej el. energie, a taktiež určiť postup u obyvateľov, ktorí na kanalizáciu nie 
sú napojení. Práve z týchto dôvodov navrhuje, aby poplatok za stočné vyberala VVS. Obec by tým 
pádom ušetrila aj nemalé finančné prostriedky na prevádzkovanie ČOV.  
Pán PhDr. Alexander Ambrus je za to aby sa vypísala výzva na prevádzkovanie verejnej kanalizácie 
vrátane ČOV fyzickou alebo právnickou osobou, ktorá je oprávnená prevádzkovať verejné kanalizácie. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu v nasledujúcom 
znení: 

- Schvaľuje návrh VZN č. 3/2023 o užívaní verejnej kanalizácie a nakladaní s odpadovými 
vodami 

 
Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       0               
Proti:       5          PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda       
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 

Starosta skonštatoval, že návrh VZN č. 3/2023 o užívaní verejnej kanalizácie a nakladaní 
s odpadovými vodami nebol schválený. 
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- Poveruje starostu obce vykonať kroky smerujúce na zabezpečenie prevádzkovania verejnej 

kanalizácie, vrátane ČOV, fyzickou alebo právnickou osobou, ktorá je oprávnená 
prevádzkovať verejné kanalizácie. 

 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
 

Starosta konštatuje, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

  

K bodu 6:  Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

 

Výsledky výberového konania Rozvojový tím I. 

Pani Ing. Eleonóra Iván informuje poslancov OZ, že dňa 20.11.2023 bolo uskutočnené výberové 
konanie. Momentálne od 1.12.2023 obec bude zamestnávať 10 ľudí na rôznych pracovných pozíciách 
v rámci projektu. Umiestnení budú v Kultúrnom dome. Zároveň dáva na vedomie, že je vypísané 
výberové konanie na pozíciu Sociálny pracovník a Rozvojový pracovník pre pracovné poradenstvo. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 
 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 

 

Chodník pri obchodnom dome COOP Jednota 

Starosta dáva na vedomie poslancom, že opätovne došlo k porušeniu betónového chodníka pred 
obchodným domom COOP Jednota. Pán Róbert Vajda sa spytuje, či vlastníkom pozemku je obec? 
Podľa pána starostu nie, ale nakoľko obce chodník využíva na parkovanie, musí opraviť. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 
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Trvalé vyznačenie parkovacích miest pred spol. Essity Slovakia s.r.o. a pred Zdravotným strediskom 

Starosta informuje OZ, že nakoľko vstúpil do platnosti zákon o zákaze parkovania aút na chodníku je 
potrebné trvalo vyznačiť parkovacie miesta pred spol Essity Slovakia s.r.o. a pred Zdravotným 
strediskom. Obec dala vyhotoviť projektovú dokumentáciu, ktorá je potrebná pre vyjadrenia 
z dopravného inšpektorátu a Košického samosprávneho kraja. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

Parkovanie pri malom parku  

Podľa Mgr. Dávida Balázsa obec by mala dbať na to, aby osobné autá neparkovali na trávnatej časti 
malého parku. Navrhuje umiestnenie tabule : zákaz parkovať. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie     Pč.hlasov            Menovite: 

Za:       5              PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
           Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda                     

Proti:        0   
Zdržal sa:         0 
Neprítomní:        2           Peter Iván, Gejza Milko 

Projekt: Rozšírenie kapacity Materskej školy 

Pán starosta informuje poslancov, že obec naďalej pracuje na tomto projekte a momentálne čaká na 
vyjadrenia z inštitúcií. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

Ukončenie nájmu s nájomníkom– Vargová Valéria 

Pán starosta dáva na vedomie poslancom, že pani Vargová Valéria ho poprosila, aby obec počkala 
s vysťahovaním 2 mesiace. Po tomto termíne plánuje opustiť nájomný byt. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

Umiestnenie zábradlia k hrobu Mogyoródiová Hildegarda 

Pán PhDr. Alexander Ambrus dáva na vedomie poslancom, že pani Hildegarda Mogyoródiová sa 
obrátila na obec s vyriešením problému neschopnosti sa dostať k hrobu svojich pozostalých. Tento 
problém vznikol z dôvodu rozšírenia hrobového miesta pri susednom hrobe. Obec to vyriešila 
umiestnením zábradlia.  

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

Odkúpenie nehnuteľnosti so súpisným číslom 19 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta, ako postúpila obec v tomto smere. Pán PhDr. Alexander Ambrus 
pripomína poslanom, že na minulom zasadnutí OZ v spojitosti s kúpou tejto nehnuteľnosti odznelo aj 
to, že sa osloví aj majiteľ pozemku vedľa parku, čoho on zmysel nevidí. Podľa pána starostu, ak obec 
plánuje odkúpiť túto nehnuteľnosť, tak musí konať urýchlene, nakoľko inzerát je už uverejnený na 
internete. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje vykonať obhliadku danej nehnuteľnosti. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 
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Umiestnenie osvetlenia k domu č.269  

Pán Róbert Vajda sa pýta, či by bolo možné umiestnenie verejného osvetlenia k domu č. 269. 
Vysvetľuje, že v dome má nájomníkov, ktorých deti chodia ráno do školy a práve z tohto dôvodu by to 
bolo nevyhnutné. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie túto informáciu na vedomie. 

 

K bodu 7: Záver 

 
Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 

účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva. 

 

V Gemerskej Hôrke, dňa 22.11.2023 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Marek Szabó Dózsa     ......................................  

Róbert Vajda     ....................................  

 

 

 

 


